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Нашата работа през 2022 г.  

ОБЩО СЪБРАНИЕ И НОВ СЪВЕТ НА 
НАСТОЯТЕЛИТЕ 

През февруари 2022 г. проведохме Общо 
събрание на училищното настоятелство, на което 
освободихме досегашния състав на Съвет на 
настоятелите и избрахме нов в състав: 

• Борислава Христова, възпитаник на 
училището 
• Деница Шилигарска, представител на 1б 
клас, (1а) 
• Диляна Гюрова, (6б, 10б) – продължава с 
втори мандат 
• Катя Великова, представител на 5б клас – 
продължава с втори мандат 
• Любомир Момчилов, представител на 3б 
клас, (1б) 
• Радостина Иванова, представител на 11а 
• Христо Христов, възпитаник на училището 
 
 
Новоизбраният Съвет на настоятелите получи 
от Общото събрание мандат за: 

 
• Изготвяне на бюджет на сдружението и 
план за дейността на сдружението 
• Подготовка и провеждане на 
комуникационна кампания  
• Дарителска кампания, активизиране 
представители на класовете 
• Продължаване застъпническа дейност за 
ремонта  
• Стратегия за привличане на учители, които 
да преподават на немски и френски 
• Текущо информиране на членовете 
(родителска общност и заинтересовани лица)  
 

 

 
 

 
 
 
    Насоки от ОС към изготвянето на бюджет и  
    план за дейността за 2022 г.: 

 
• Финансиране на ученически проекти 
• Хигиенни материали за ученическите 
тоалетни 
• Посещения на музеи и други интересни 
места с образователен характер 
• Изпращане на ученици на платени събития 
с образователен характер + беседи на място 
• Повишаване на събираемостта на дарения 
от родителите и от бивши възпитаници на 
училището + комуникационна кампания на 
настоятелството  
• План/програма за използване на актовата 
зала 
• Активизиране на т.нар. алумни група 
(бивши възпитаници на училището) 
• Насърчаване на благотворителни кампании 
• Съвместна работа с Ученическия съвет и 
учителите  
• Застъпническа дейност във връзка с 
нуждата на сградата от ремонт 
• Озеленяване на двора 
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УЧИЛИЩНИ ТОАЛЕТНИ ПО 
ПРОЕКТ„СОФИЯ ИЗБИРА ДЕЦАТА“ 
– ПЪРВИ ЕТАП 
 
През януари започна и очаквания „ремонт на 
ремонта“ на училищните тоалетни, чиято 
дългоочаквана модернизация бе започната през 
2021 г. като част от проекта „София избира децата“ 
на Столична община (в резултат на гражданската 
инициатива на Деница Шилигарска и Ивелина 
Иванова). По проект на арх. Венияна Лемониди и 
арх. Валери Гюров санитарните помещения на 
първия етаж на училището бяха трансформирани в 
„Морско дъно“ – решени са в сини цветове 
(ставащи по-тъмни в дълбочина като морското 
дъно), тоалетните кабинки имат прозорчета на 
подводници, картини напомнят как трябва да 
пазим моретата и техните обитатели. В училището 
беше създадена и първата достъпна тоалетна.  
 
25.01.2022 г. – приемо-предавателна комисия и 
среща на училищното ръководство с новата 
фирма, арх. Лемониди, представители на 
училищното настоятелство, вкл. Деница 
Шилигарска и Ивелина Иванова.  
 
През март 2022 г. тоалетните бяха пуснати в 
експлоатация за радост на най-малките ученици и 
улеснение на техните учители, които до преди това 
бяха натоварени с ангажимента да ги придружават 
до горния етаж.  
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УЧИЛИЩНИ ТОАЛЕТНИ ПО ПРОЕКТ„СОФИЯ ИЗБИРА ДЕЦАТА“ – 
ВТОРИ ЕТАП 

 
През лятната ваканция на 2022 г. продължи изпълнението на „София Избира Децата“ с 
ремонт на санитарните помещения на втория етаж на училищната сграда. Следвайки 
концепцията от първия етаж, проектът на арх. Сава Кисляков трансформира пространствата 
в късче „Земя“. Повърхностите са решени в зелено и жълто. Поставени са кашпи с 
естествени пълзящи растения. Вратите на кабинките са изцяло HPL, плотовете са от 
технически камък, осветлението е сензорно. Обновено е и помещението за хигиенистите. 
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ДРУГИ ДЕЙНОСТИ НА НАСТОЯТЕЛСТВОТО 

 
 
Срещи на новия Съвет на настоятелите бяха провеждани периодично, продължи практиката и 
за текущо обсъждане на актуални теми и запитвания чрез онлайн комуникация – както 
вътрешно между членовете на Съвета на настоятелите, така и с училищното ръководство и 
също с Ученическия съвет.  
 
15.03.2022 г. – подаден проект за финансиране към Telus International с дейности за кариерно 
ориентиране на учениците – неуспешен  
 
19.03.2022 г. – уважихме с присъствие отчетно-изборното събрание на Ученическия съвет, на 
което бяха избрани нови председател, зам.-председател и членове.  
 
Март 2022 г. - в края на март благодарение на усилията на адв. Радостина Иванова, член на 
Съвета на настоятелите, новият състав на Съвета на настоятелите бе успешно вписан в 
ТРРЮЛНЦ на Агенцията по вписванията с двугодишен мандат до 17.02.2024 г.  
 
12.05.2022 г. – изпращане на абитуриентите  
 
Август 2022 г. – инициатива за подмяна на щорите в 11 класни стаи, комуникация с фирма 
„Камакс“ със съдействието на активни родители. 
 
Септември 2022 г. – подмяна на щорите; приветствие към учениците и общността по време на 
тържественото откриване на учебната година; участие в родителските срещи на новите осми 
класове – представяне на дейността на настоятелството и покана за излъчване на представител 
от всеки клас, който да се присъедини. 
 
Декември 2022 г. – потвърждения за потенциално спонсорство, върху което ще работим в 
началото на 2023 г., както и за скромно проектно финансиране, което ще направи възможно 
провеждането на обучение за представители на Ученическия съвет, чрез които ще ги запознаем 
с наръчник за ученическо самоуправление.  
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ПРОЕКТИ ЗА ПОДОБРЯВАНЕ НА СРЕДАТА В УЧИЛИЩЕ 

 
 
ПРОЕКТ „Капка по капка“  

 
В началото на 2022 г. кандидатствахме в националния конкурс на ПУДООС „Чиста околна 
среда“. Само три софийски училища от над 50 кандидатствали бяха одобрени. Нашата 
концепция се развиваше в две посоки: регулиране на отпадъците в училищната сграда и 
интересни форми на образование по темата околна среда. 

 
Отпадък – Фокусът и в икономиката, и в бита е за намаляване на генерирания отпадък и за 
рециклиране на неизбежния отпадък. Голям брой ученици си купуват бутилирана вода от 
училищните лавка или близките магазини, защото родителите им не им позволяват да пият 
директно вода от чешмата заради състоянието на тръбите в градската мрежа. Ползването на 
кана или система за пречистване на вода вече е норма в множество домакинства, но не и в 
повечето училища.  
 
Реставрация чешма и инсталиране на филтър за пречистване на водата - Именно за да 
намалим купуването на бутилирана вода (и излишното замърсяване с бутилки за еднократна 
употреба), заложихме реставрирането на старата училищна чешма в коридора на първия етаж 
на 35. СЕУ и поставихме филтър за пречистване на водата там.  Чешмата, позната вече като 
„Синия кит“ (вижте снимката) има още една функция. Да намали трафика към санитарните 
помещения – много често децата имат нужда просто да си измият ръцете, да измият плод, да 
си сипят вода в чашките за рисуване. В такива случаи те вече няма нужда да влизат в 
санитарните помещения, а могат да ползват чешмата в коридора – и те го правят.  
 

 
 
Рециклиране – закупихме първия комбиниран контейнер за рециклиране, който поставихме 
на първия етаж в къта с чешмата. Направихме и серия от лекции с ученици и представители на 
Екобулпак, които показаха на децата от какво тръгва една пластмасова бутилка за вода и в 
какво се превръща тя, когато бъде рециклирана правилно. 
 
Интересни форми на образование – учениците днес растат в динамика и разнообразие, които 
образователната среда понякога трудно догонва. Затова заложихме две по-различни форми на 
„образоване“: 
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Отворена библиотека в коридора – това беше 
една прекрасна кампания, в която се 
активизираха родители, учители и ученици. 
Направихме открита форма за дарение на нови 
и запазени книги на природна тематика. 
Свързахме се и с издателства, които прегърнаха 
идеята. Във всяка книга пише името на 
дарителя. Библиотеката е разположена в 
коридора, „отворена“ е постоянно, има няколко 
пейки за сядане и вече се радва на голям 
интерес сред учениците от 1-4 клас. 
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Мобилна класна стая – нашето 
училище има прекрасна локация – 
между два от големите паркове в града 
– Южен парк и Борисова градина. 
Освен това има и много голям двор, в 
който могат да се провеждат изнесени 
уроци. Затова в концепцията за 
проекта „Капка по капка“ заложихме 
мобилни стол-масичка за 30 ученици. 
Това ще позволи на един клас да 
проведе часа си по четене под 
дърветата, на друг – класа си по 
изобразително изкуство на пейките и 
т.н. Очакваме през следващия сезон да 
да започнат да се ползват и да имаме и 
снимки с нашите деца. 
  

 
 

 
Занимания на тема „Рециклиране“ 
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ПРОЕКТ „Безопасни детски площадки“  
 
През пролетта на 2022 г. кандидатствахме за микрофинансиране и по програма на Сдружение 
„Безопасни детски площадки“. Закупихме бои, четки и лак, с които ученици заедно с г-жа 
Ирена Якимова, учител по изобразително изкуство, боядисаха и лакираха пейки и изрисуваха 
кошчетата за боклук в двора на училището.  
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ПРОЕКТ „Henkel“  
 
Също през пролетта със съдействието на Десислава Илиева (член на настоятелството от 2А 
клас) кандидатствахме за финансиране към частна фирма (Henkel) по проект за подобряване 
на детската среда в града. Учениците от начален етап са тези, които ежедневно биват водени и 
вземани от своите родители и близки. Фокусирахме се да подобрим общия вид и първо 
впечатление, както и да осигурим по-приятно чакане за извеждане на децата в края на учебните 
часове. До края на годината оградни стени бяха завършени. През следващата пролет ще 
продължим и с други намеси, за да подобрим общия вид на този вход.  
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КОМУНИКАЦИЯ 

 
 
Текущо през цялата година продължихме да поддържаме активни групите във Вайбър за 
комуникация с представителите на родителската общност по класове – група за начален етап, 
за прогимназиален етап и за гимназиален етап. В тях споделяхме новини и запитвания от 
Съвета на настоятелите, но също препращахме към полезна информация и съобщавахме за 
предстоящи събития. Групите бяха и място за дискусия на въпроси, вълнуващи общността. 
 
Поддържахме и редовен контакт с представителите на Ученическия съвет, вкл. и по време на 
лятната ваканция, когато съвместно с учениците и училищното ръководство обсъждахме 
състоянието на сградата.  
 
Април 2022 г. – създаване на отворена група във Фейсбук “Алумни общност на завършилите 
35-то училище” за привличане на съмишленици, които имат интерес и желание да помагат за 
развитието на училището, учениците и общността.  
 

 
 
Октомври 2022 г. – създаване на група във Фейсбук „Активни за 35 СЕУ „Добри Войников“, 
която да е допълнителен канал за обсъждане на нужди и възможности в училището, да се 
групираме по отделни казуси, да търсим доброволци и т.н.  
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ФИНАНСОВА ИНФОРМАЦИЯ 

 
 
В началото на 2022 г. в банковата сметка на сдружението е има 13 хил. лева, а в касата 470 лв. 
Постъпленията за календарната година са от дарения, набирани кампанийно сред родителската 
общност, както и сред завършилите училището.  
 
Март 2022 г. – присъствени родителски срещи и активизиране на кампанията за набиране на 
дарения от родители на ученици със съдействието на представителите на училищното 
настоятелство от отделните класове – събрани над 11 хил. лв., за което благодарим за 
активното съдействие на всички представители на класовете!  
 
Март – май 2022 г. – дарителска кампания сред общността на завършилите училището (т.нар. 
алумни) – благодарим за активността на членовете на Съвета на настоятелите Борислава 
Христова и Христо Христов, до края на годината общата сума достигна 9 300 лв. 
 
ПОСТЪПЛЕНИЯ И РАЗХОДИ НА УЧИЛИЩНОТО НАСТОЯТЕЛСТВО ПРЕЗ 2022 г.: 
 
Получена финансова подкрепа: 
1. Дарения от родители, получени в брой (вкл. от великденски 

базар) 
9 024,50 лв. 

2. Дарения от родители, получени по банков път   5 510,00 лв. 
3. Дарения от алумни, получени по банков път   9 386,43 лв. 
Общо постъпления: 23 920,93 лв. 

 
Осигурена финансова подкрепа: 
1. Монтаж на баскетболни кошове 2 000,00 лв. 
2. Подмяна на щори 7 353,60 лв. 
3. Подкрепа за френскоезична театрална трупа Les Strapontins 382,18 лв. 
4. Разходи за подобряване на средата (пейки, бои) 437,00 лв. 
5. Хигиенни материали в училищните тоалетни  4 489,78 лв. 
Други разходи: 
6. Административни разходи и такси  211,37 лв. 
7. Банкови такси 206,30 лв. 
8. Счетоводно обслужване  240,00 лв. 
Общо разходи: 15 320,23 лв. 

 
Наличните средства към 31.12.2022 г. са малко над 22 хил. лв. (каса и банка).  
 
 
С благодарност към всички дарители за доверието и подкрепата! 
 
 
София, 29.05.2023 г.                             Изготвил:  
 
                                                                               Диляна Гюрова-Кюпелийски 
                                                                               Председател на Съвета на настоятелите 
 


